

GODTHÅB SAMRÅD

Referat fra :

Emne: Arbejdsgruppemøde / Brugergruppemøde (29)
Dato: Onsdag den 19. august 2026 kl. 1900-2100.
Sted: Ridemandsmølle, mødelokalet.
Deltagere: Medlemmer af Godthåb Samråd, og medlemmer af Brugergruppen Ridemandsmølle:

Fravær med afbud: Frederik, Tove, Emil, Maria, Susanne K

Fravær uden afbud:

Dagsorden til ordinært møde:

1) **Godkendelse af dagsordenen.**

ok

2) **Opsamling på sidste møde.**

Poul gennemgik de enkelte punkter, hvor der skulle afreporteres fra.

3) **Byfesten**

Fredag stiller der op. 150 til løbet. Alle poster besat. Biblioteket laver en femkamp. Musik efter lodtrækning og til eftermiddag og aften, samt Godthåbkort. Startnummer udleveres allerede fredag fra kl. 1800 ved Mette.

Henrik styrer teltholdet. Poul henter skilte og sætter op.

Tilladelser på plads.

4) **Økonomi**

Lone gennemgik foreløbig regnskab. Det ser fornuftig ud.

5) **Cykelløb – Hærvejsruten – ”By duel” 2026. Evaluering**

By duel skal gentages Vi skal reklamere mere. Flere boder. Så vi er med næste år.

GODTHÅB SAMRÅD

16-18. Dato fastsættes senere.

Parkering OK samme antal 6+6 stk. men mødetid senere.. Kaffe i Møllen/Hammerværket først.

6) **Status for Gule Hus. Etablering af brugergruppe. Borde og stole. Lås. Rengøring m.v.**

Poul gennemgik status for renovering af Det Gule Hus. Forventes færdig i uge 41. Indvielse forventes fredag uge 43.

Der efterlyses folk der vil være med i gruppe omkring Huset.

Rengøring forventes lavet lokalt, idet vi får penge fra kommunen.

Erik vil gerne være med i gruppen omkring huset.. Andre kan meldes sig til mig.

7) **Deltagelse i møde omkring Beredskabsplaner**

Poul orienterede om et beredskabsseminar der skal afholdes den 14. september kl. 1800 – ca. 21 i Gigantium. Vi kan stille med 3 personer. Vil man deltage skal Poul have besked inden den 05. september.

8) **Aktiviteter 2026:**

i) **Julemarked**

Charlotte orienterede om julemarked. Pt var der 33 boder. Udvidet åbningstid. Samarbejde med Borgerforeningen.

Yderligere følger på kommende møder.

ii) **Andet fælles?**

- Håndværkerdag, 13 sep. Samt åbent hus til børnefamilier. Mandag tirsdag uge 42.
- Arkivet har udflugt 09 09 til Bunker museet i Hirtshals. [Gratis deltagelse for medlemmer](#). Henvendelse til Jørgen.

13) **Bordet rundt**

Christina. Certificeret af UNICEF. Giver gode regler og godt samarbejde. Tillykke.

CT- Pilatus har pt 50 medlemmer

Søren: Folkedans starter op 3. sep. Der kommer nogle nye.

Peter: Næste arrangement: Ben og bajer, Lokal øl brygger står for øllet. Til Oktober laves et arrangement sammen med biblioteket. Kun for kvinder.

Juletræstænding som sædvanlig,

GODTHÅB SAMRÅD

Udlejning går fint. Åbent forsamlingshus går fint.

Byggesag er afsluttet. Kommunen var meget tilfreds.

Poul Erik- Ros til Charlotte for Pilatus.

Lone- Ikke så mange dagplejer, så tirsdag er ledig.

Lyngbjergskole. Godthåb hallen fungerer fint. Ny funktion som udlejer.. Årshjul som det plejer.

Rikke- Godthåb Motion på andet år. Tilvækst af medlemmer..

Henrik: FDF opstart i morgen. Fokus på at tage mærker.

Storedalsmølle: Søger penge til nyt varmesystem.

Støtteforeningen. Banko 18 03 marts 2027. Sælger juletræer til julemarked.

Jørgen –I forbindelse med byfesten vil man lave indsamling af hvad folk ligger ind med af foto og lignende. F.eks. gl. sportsplads / p plads. Derefter udstilling af det hele.

Alle referater modtages fra foreninger

Benny: Stor koncert Hammerværket med Kristian Lilholt. Rigtig godt. Forsøger at få dem til næste år.

Erik: Grøn gruppe. Første arbejdsdag i dag. Rundt omkring møllen. Skilte sat op i de gamle træer i byen. Madpakkehus tilset. Der var hærværk, men repareret.

Menighedsrådet har fået lavet sti fra fortællersten og til kirkegården og tværs over til den anden side. Næste projekt bliver skovgravplads, og ny sti.

Nyt Pojekt: "En fra Holdet" . Projekt fra Århus. Går ud på at samle affald. Samarbejd med kommunen. Vi forsøger at få det startet op i Aalborg. Aalborg kommunen har sat en miljøchef på opgaven. Poul tager det op i LU på næste tirsdag.

14)Eventuelt

Poul Erik oplyste, at TRIM vil sætte Tv op i mødelokalet. Kan bruges af alle.

Jørgen har skrevet sammen med kommunen om rydning af krat foran skole og opstrengning af p pladser

Rikke. Vej bump ved indkørsel fra Volstrupvej mod byen. **Poul undersøger.**

Lone: Ombygning af Toiletter ved mødelokalet . **Nej fra kommunen.**

Susanne. **Husk at lægge begivenheder ind på Godthåb 9230**

GODTHÅB SAMRÅD

15) Næste møde

07. oktober 2026 kl. 19-21. Ridemandsmølle, mødelokalet.

Referent

Poul Tradsborg